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李華明議員就李華明議員就李華明議員就李華明議員就“管制計劃協議管制計劃協議管制計劃協議管制計劃協議”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“儘管香港經濟持續衰退，兩間電力公司卻連年賺取豐厚利潤，金額相等於按《管

制計劃協議》計算的利潤上限，未能與市民共渡時艱；因此，本會促請政府，在

2003 年進行中期檢討時爭取較合理的利潤回報水平、盡快公布電力聯網研究結

果、以及盡早為日後開放電力市場作好準備。”

(Translation)

Motion on “Scheme of Control Agreement”
to be moved by Hon Fred LI Wah-ming

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 23 January 2002

Wording of the Motion

“That, regardless of the sustained economic recession in Hong Kong, the two power
companies have been reaping, year after year, huge profits equivalent to upper limits
of the permitted returns calculated in accordance with the Scheme of Control
Agreement, and fail to share the public’s hardship, this Council urges the Government
to strive for a more reasonable rate of return when it conducts the interim review in
2003, expeditiously announce the findings of the study on power interconnection, and
to prepare, as early as possible, for the opening up of the electricity supply market in
the future.”
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